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ULA BADESIRENDER

Etter Deres anmodning i brev ti1 neg av 1r. ds. vi1 je8 gjerneuttale meg om det foreliggende forslag om utnyttelse av u1aBadestrender, sett i forhold til de iitensjonår som 1å tilgrunn for kommuneRes kjøp i 1948.

som rådmann i sandefjorg d.ertok jeg i forhand.lingene og 1asaken fren for. formannskap og uyåtyre med innstifJ-ing av1. desember 1947.

Det er her opplyst at initiativet ti1 kjøpet kom fra }IenryJacoby, -som da var formann i Tjø11ing riiiurtsråd. Henvend_el-sen til kommunene var begrunnet med" åt det forelå pla:rer omprivat utnyttelse av strand.onrådene i u1a, noe som-vi1rehindre almenhetgn. i å_benytte strend"ene måd bakenforliggendearealer slik det i aIle år hadde vært anledning ti1.
r min innstilling er det fremholdt at det gjelder å sikrebefolkningen i de fire komnuner at u1a kan-iortsette somutfartssted. Det heter at stranden kanskje i støme utstrek-
tin$_benyttes av folk fra de onliggend.e [ommuner enn avTjø11in6s egne innbyggere. vid"ere--er det uttalt at ,selvom
sandar og_sandefjofq alrerede har flere gode badestrender,er det veI ikke tvilsomt at Ulaområdet rndci sin eneståend.e'
beliggenhet og bl.a. utmerket ad"gang til teltslagning i sta-dig større utstrekning vil b1i et p6pu1ært utfarfssted forstedets befolkning."
Denne innstilling tiL bruken av de tilbudte arealer i u1a
b1-" også sterkt fremholdt som begrunnelse for kj øpet, dasaken var ti1 behandling i komnunestyrene i sanåai o6 sande-fjord. 

"

At bruken av området skurre opprettholdes mest rnulig ufor-and-rgt^fremgår også av skjøtet-fra søren Tenvik, aei det ipunkt ? er forutsatt havnårett for Tenvik gård_ åtter 20. årg.hvert år, mens det i punkt 6 er tatt forbeilord om tilbake-skjøting, hy}" det saralede areal skurle b1i benyttet tililannet formål enn friareal eller naturpark."
styret for ula Badestrender har vel i alle år også lagt d.ettesyn^til grunn for driften av området, noe som i[5en bfe be-kreftet, da jeg under konferansen meå Den fikk få utskriftav styrets behand"ling av sak nr.1/T9o der det blant annet
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